
                                          P  R  O  T  O  K  O  L  nr  IX/2011 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 30 maja 2011r 
 
Miejsce obrad – sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 
 
Początek obrad – godzina 12.00. 
 
W obradach IX sesji na ustawowy skład Rady (15) uczestniczyło 14 radnych. 
 
Nieobecna radna Urszula Mosakowska. Nieobecność usprawiedliwiona. 
 
Do punktu 1. 
 
Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Chlubicki. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki stwierdził na podstawie listy obecności prawomocność 
obrad IX sesji Rady. 
 
Do punktu 2. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki zwrócił się z zapytaniem do radnych o ewentualne 
propozycje zmiany porządku obrad. 
 
Nikt nie zgłosił propozycji zmian w porządku obrad. 
 
Porządek obrad IX sesji Rady: 
 
3.Przyjęcie protokółu z obrad VIII/2011 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 
4.Wręczenie tytułu „Przyjaciel Gminy Barczewo”; 
5.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej 
6.Interpelacje i zapytania Radnych; 
7.Zapytania  Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 
8.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Barczewo do realizacji projektu: 
Zanim wyjadą na drogi w ramach Rządowego Programu Ograniczania 
Przestępczości i Aspołecznych Zachowań „Razem Bezpieczniej”; 
9.Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia: 
Planu odnowy miejscowości Niedźwiedź na lata 2011-2018; 
Planu odnowy miejscowości Odryty na lata 2011-2018; 
Planu odnowy miejscowości Ramsowo na lata 2011-2018; 
10.Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 
nauczycieli ze środków zaplanowanych w budżecie Gminy Barczewo; 
11.Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia nowego regulaminu udzielania 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 
gminy Barczewo; 
12.Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Centrum Kultury i Promocji Gminy w 
Barczewie; 
13.Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg gminnych; 

 



14.Odpowiedzi; 
15.Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 
Olsztyńskiemu z siedzibą w Olsztynie; 
16.Projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi; 
17.Projekt uchwały w sprawie diet dla Sołtysów Gminy Barczewo, 
Przewodniczących Rad Osiedlowych; 
18.Projekt uchwały w sprawie zmiany  budżetu gminy Barczewo na 2011rok; 
19.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Barczewo na lata 2011-2014; 
20.Absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010r: 
-sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Barczewo za 2010r; 
-sprawozdanie finansowe; 
-opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie; 
-informacja o stanie mienia Gminy Barczewo; 
-stanowisko Komisji Rewizyjnej; 
-projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010r; 
-projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Barczewa absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2010rok; 
21.Sprawy różne i wolne wnioski; 
22.Zakończenie obrad IX/2011 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Do punktu 3. 
 
Protokół z obrad IX sesji Rady przyjęty został jednogłośnie bez uwag. 
 
Do punktu 4. 
 
Burmistrz Barczewa i Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie dokonali 
uroczystego wręczenia aktu nadania tytułu „Przyjaciel Gminy Barczewo” panu 
Adamowi Szczegodzińskiemu (zgodnie z Uchwałą nr VIII(54)2011 Rady Miejskiej w 
Barczewie z dnia 20 kwietnia 2011r). 
 
Pan Adam Szczegodziński – chciałbym podziękować za to szczególne wyróżnienie. 
Kiedy w 2007r powierzono dla mnie obowiązki kierownika zakładu KAMAL miałem 
takie marzenie aby dobrze ułożyły się relacje między mną a samorządem 
barczewskim. Teraz mogę powiedzieć, że marzenia się spełniły. Muszę stwierdzić, 
że ta współpraca układa się bardzo dobrze. Za przyjaźnią zawsze stoją ludzie. Od 
początku odczuwaliśmy wyrazy wielkiej życzliwości, szczególnie ze strony 
burmistrza pana Nitkowskiego. Myślę, że ta współpraca będzie się pogłębiać dla 
dobra nas wszystkich. 
 
Do punktu 5. 
 
Sprawozdanie Burmistrza Barczewa: 
 
-rozpoczęła się rewitalizacja wschodniej części  Starego Miasta; 
-pod schronisko dla zwierząt przekazano grunt na terenie Gminy Swiątki; 

 



-podpisane zostały umowy między ZGOK Olsztyn a WFOS w sprawie budowy 
składowiska odpadów. Na podpisanie umów zwołano przedstawicieli 37 gmin, które 
uczestniczą w tym programie; 
-odbyłem spotkanie  z Prezesem Hałasem z KAMAL-u; 
-odbyłem spotkanie z Radą Sołecką w Ruszajnach w sprawie organizacji dożynek 
gminnych; Ruszajny uzyskają prawdopodobnie dofinansowanie w wysokości 8 
tysięcy zł do świetlicy; 
-odbyłem dwa spotkania z dyrektorem Zakładu Karnego. W ramach współpracy z 
Zakładem Karnym wystąpiłem z prośbą o zwiększenie liczby osadzonych do pracy 
na rzecz miasta. Wystąpiłem o ludzi, którzy potrafią profesjonalnie układać bruk. 
Dyrektor ZK wyraził zgodę; 
-25 maja gościliśmy delegację z Gminy Hagen a.T.W; 
-uczestniczyłem w obchodach Dnia Strażaka; 
-odbyły się negocjacje w sprawie wykupu przez Gminę działek w Łęgajnach gdzie 
będziemy budowali zbiornik małej retencji; 
-odwiedził nas pan Wiesław Pancer z upoważnienia Prezydenta Olsztyna. 
Spotkanie odbyło się w sprawie budowy aglomeracji; 
-mamy małe dochody z tytułu sprzedaży nieruchomości. W dalszym ciągu jest 
zastój; 
-do Barczewa sprowadza się piekarnia Staropolska. Będzie działać na bazie byłej 
piekarni przy ulicy Olsztyńskiej. To się powinno zadziać w czasie nie dłuższym niż 
jeden rok; 
-od pewnego czasu tu na tej sali odbywają się godziny wychowawcze uczniów klas 
szóstych ze  Szkoły Podstawowej w Barczewie; 
-odbyłem spotkanie z Prezesem WFOŚ w sprawie zaciągnięcia kredytu na zakup 
budynku , z którego wyprowadziła się ENERGA. Mielibyśmy doskonałą siedzibę  
dla ZWIK-u; 
-odbyłem spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie projektów organizacyjnych na 
przyszły rok szkolny. Podjęliśmy decyzję, że nie będziemy przyjmowali nowych 
nauczycieli na te etaty, z których nauczyciele idą na roczne urlopy zdrowotne; 
-odbyła się Rada Gospodarcza; 
-mamy obiecane pieniądze z PROW-u na budowę kanalizacji w Barczewku i 
Łęgajnach; 
-kończy się proces budowy 5 placów integracyjnych; 
 
Do punktu 6. 
 
Pan Edward Maciejewski – złożyłem na piśmie interpelację na temat możliwości 
przeprowadzenia zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, 
które umożliwiły by mieszkańcom Nikielkowa i Wójtowa rozpoczęcie budów na 
własnych działkach. My nie możemy ograniczać własności ludzi. Przepisy właśnie 
tworzą ludzie i to oni mogą je zmieniać. Bardzo proszę burmistrza i radę i 
rozpoczęcie tych prac już teraz; 
 
Pani Halina Bronka: 
1.dziękuję za telebim na sesji. Zwrócić jednak chciałam uwagę, że pokazywane jest 
miasto. Proszę również pomyśleć o tym aby promować tereny wiejskie; 
2.mam prośbę do pana burmistrza aby w przyszłości skrócić swoje sprawozdanie i 

 



mówić tylko o trym co jest nowe. Proszę również o pokazywanie pracy 
poszczególnych wydziałów i jednostek podległych; 
3.w sprawie kapliczek nic się nie dzieje. Mamy na terenie Barczewa 3 kapliczki, 
które stoją na gruntach gminnych i śmiało można je remontować. Chciałabym 
wiedzieć jak ruszyły prace. Wiem, że Straż Miejska odnalazła figurkę. Należy ją  
odnowić. 
4.wracam do sprawy likwidacji dzikich wysypisk na Starym Mieście. Niestety 
wysypiska są nadal zaśmiecone; 
5.pytanie od mieszkańców – prośba o wskazanie osób, które są odpowiedzialne za 
koszenie – czy jest to spółka ZUK czy ZBK (Stare Miasto. Proszę również o 
wskazanie odpowiedzialnych za śmietniki (ul.Warmińska); 
6.utworzenie przystanku przy ulicy Warmińskiej – dostałam odpowiedź, że w tej 
sprawie trwają rozmowy. Chciałabym znać efekt tych rozmów; 
7.składam zapytanie na piśmie w sprawie składu Rad Nadzorczych naszych Spółek 
okresu sprawowania nadzoru nad wymienionymi spółkami oraz tego czy 
członkowie tych Rad posiadają uprawnienia potwierdzone egzaminem 
państwowym, które są niezbędne do zasiadania w Radach Nadzorczych Spółek; 
8.na terenie Starego Miasta  w wielu miejscach krawężniki przy chodnikach są 
rozkruszone. Proszę o uzupełnienie tych krawężników; 
 
Pan Zbigniew Chlubicki: 
-jeżeli ktoś ma coś ciekawego do pokazania z terenu gminy to może przygotować 
prezentację i ją przedstawić; 
 
Pan Tomasz Michałowski: 
1.interpelacja na piśmie – składałem  wielokrotnie prośby dotyczące naprawy ulicy 
Traugutta – niestety bez skutku; 
2.mieszkańcy okolic ulicy Granicznej wiedzą, że będzie  tam budowana droga i 
proszą aby płyty betonowe z tej ulicy przenieść na drogę prowadzącą do działek na 
górce; 
3.jeżeli zostanie powołana osoba do kierowania obiektami zielonymi to proszę 
również o wskazanie osobu odpowiedzialnej za czystość przy śmietnikach; 
 
Pan Edward Maciejewski: 
do pani Jasińskiej: 
-droga na Prejłowo koło Jedzbarka do dzisiaj nie jest naprawiona. Może przejąć tą 
drogę. Chciałem również powiedzieć, że odpowiedź w tej sprawie otrzymałem od 
powiatu dopiero po 8 miesiącach; 
-chciałem podziękować panu burmistrzowi za doskonałe zorganizowanie pobytu 
delegacji niemieckiej w Barczewie; 
 
Pan Jan Połowianiuk: 
-na jakim etapie jest budowa  nawierzchni ulicy Orzeszkowej? 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-ulica Lipowa w Łęgajnach koło sklepu – wiem, że jest zrobiony projekt na 
odwodnienie. Proszę aby to w końcu było zrobione; 
-dojazd do szkoły w Lęgajnach na ulicy Ogrodowej – po deszczu nie można 

 



dojechać do szkoły ulicą. Wszyscy jeżdżą chodnikiem. Proszę o odwodnienie tej 
drogi i utwardzenie jej; 
-ulica Grabowa w Łęgajnach – w dwóch miejscach są wyłomy, woda wypłukuje 
drogę. Tam jest niebezpiecznie; 
-ulica Olsztyńska – dopóki nie będzie tam zbiornika proszę o zabezpieczenie 
wjazdu  do posesji pani Nowakowskiej; 
-kiedy nastąpi cząstkowa naprawa ulicy Dębowej? 
 
Pan Jarosław Bonus: 
-kiedy będzie utwardzony 120 m  odcinek drogi za blokiem nr 13? 
-dlaczego nie można korzystać z parkingu przy Stokrotce; 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak: 
-powiatowe służby drogowe nie wycinają krzaków przy drogach powiatowych oraz 
nie likwidują dziur na poboczach. Tam niestety obsypuje się  asfalt; 
 
Pan Czesław Kopczyński: 
-w Kronowie linia wysokiego napięcia jest umieszczona zbyt nisko w stosunku do 
drogi; 
 
Pan Zbigniew Chlubicki: 
-narasta problem drogi Wójtowo-Nikielkowo. Rusza budownictwo, ludzie nie mogą  
dojechać. Most nad torami w końcu nie wytrzyma.Prośba aby uruchomić prace w 
Urzędzie aby można było rozpocząć powolną przebudowę bo od tego problemu nie 
uciekniemy. Musimy to rozwiązać. Prośba aby Urząd znalazł środki pozabudżetowe 
na tą inwestycję. 
 
Do punktu 7. 
 
Sołtys Nikielkowa – pan Maciejewski: 
-droga Nikielkowo-Wójtowo . Same drogi w Wójtowie mają fatalną nawierzchnię a o 
wjeździe z Wójtowa do Nikielkowa już nie ma co mówić. Na ten wjazd potrzeba 
nam by było około 300 płyt betonowych a  dalej w Wójtowie aż do kościoła należy 
położyć twardą nawierzchnię; 
 
Przewodniczący Rady Osiedla Nowe Miasto – pan Przemysław Sobiczewski: 
-czy można utwardzić teren między  blokiem 19a a 19b; 
-jaki jest plan zagospodarowania starego cmentarza? 
-dlaczego ulica Pułaskiego i Zatorze są tak zaniedbane? 
-czy można ustawić kosze na śmieci od CPN do ulicy Miłej i ulicy Pułaskiego; 
-czy Straż Miejska będzie egzekwowała przepisy o sprzątaniu po psach; 
-dlaczego nie został zagospodarowany wąski pas placu przy Stokrotce? 
-jak burmistrz ocenia działalność ZEC w obecnej formie? 
-jak wygląda rozliczenie opału w ZEC. Czy wszystko gra? 
-jakie są plany  zapewnienia wypoczynku dla dzieci w czasie wakacji? 
-proszę o dodatkowe busy rano przed godziną 6.00 do Olsztyna i wieczorem ok. 
godziny 23; 
 

 



Przewodniczący Osiedla Domków Jednorodzinnych – pan Jan Komsta: 
-na ulicy Orzeszkowej, przy dojeździe do ulicy Nowodworcowej są ogromne dziury 
w jezdni. Tam już nie można dojechać w obawie przed uszkodzeniem samochodu. 
Omijanie tych dziur stało się już niemożliwe; 
-ulica Konopnickiej jest w opłakanym stanie, dziura na dziurze w jezdni; 
-ulica Szczepańskiego. Podobno tam jest już zrobiony projekt. Po deszczach my 
się dosłownie kąpiemy w błocie; 
 
Pan Włodzimierz Staniszewski – Przewodniczący Osiedla Domków 
Jednorodzinnych: 
-czy możliwe do realizacji jest to aby przewodniczący nie dopuszczał do sytuacji 
kiedy nie odczytuje się uchwał; 
 
Do punktu 8. 
Wyjaśnienia przedstawił pan Jakub Żywicki. 
 
Pan Tomasz Michałowski – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 13 radnych. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana Michałowskiego. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (13) podjęła: 
 
                                           U C H W A L E  nr  IX(62)2011 
w sprawie przystąpienia  Gminy Barczewo do realizacji projekty: Zanim wyjadą na 
drogi w ramach Rządowego Programu Ograniczania Przestępczości i 
Aspołecznych Zachowań „Razem Bezpieczniej”. 
 
Do punktu 9. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki odczytał projekt uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 13 radnych. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (13)  podjęła: 
 
                                           U C H W A L E  nr  IX(63)2011 
w sprawie zatwierdzenia : 
                 Planu odnowy miejscowości Niedźwiedź na lata 2011-2018; 
                 Planu odnowy miejscowości Odryty na lata 2011-2018; 
                 Planu odnowy miejscowości Ramsowo na lata 2011-2018 
 
Do punktu  10. 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Hanna Chyżyńska . 
 
Pani Halina Bronka  - wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 

 



Na sali obecnych jest 13 radnych. 
 
Radni  jednogłośnie (13) przyjęli wniosek pani Bronki. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (13)  podjęła: 
 
                                           U C H W A L E  nr  IX(64)2011 
w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli ze  
                 środków zaplanowanych w budżecie Gminy Barczewo. 
 
Do punktu 11. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Hanna Chyżyńska – dyrektor MZOiZ. 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Na sali  obecnych jest 13 radnych. 
 
Radni  jednogłośnie (13) podjęli: 
 
                                             U C H W A L E  nr  IX(65)2011 
w sprawie wprowadzenia nowego regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Barczewo. 
 
Do punktu 12. 
 
Pan Jarosław Bonus zaproponował aby nie odczytywać projektu uchwały. 
 
Na sali jest 13 radnych. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli propozycję pana Bonusa. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (13) podjęła: 
 
                                             U C H W A Ł Ę nr IX(66)2011 
w sprawie zmiany statutu Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie. 
 
 
Do punktu 13. 
 
Wyjaśnienia przedstawił Zastępca Burmistrza pan Dariusz Jasiński. 
 
Pan Jarosław Bonus – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 13 radnych. 
 
Radni  jednogłośnie (13) podjęli: 
 

 



                                          U C H W A Ł Ę  nr  IX(67)2011 
w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa  drogowego. 
 
Do punktu 14. 
 
Odpowiedzi: 
 
Pan Zbigniew Chlubicki: 
dla pana Staniszewskiego: 
-każda uchwała na podjęta na sesji jest następnie umieszczana na stronie BIP i w 
jawnych, ogólnie dostępnych protokółach. Prawo dopuszcza nie czytanie uchwał. 
 
Pani Halina Bronka – kiedyś czytaliśmy wszystkie uchwały i to nic nie dawało. 
Jednak uważam, że dobrym zwyczajem by było aby ktoś nas do tych uchwał 
wprowadzał. Prosimy o uzasadnienie dołączone do każdego projektu uchwały. 
 
Burmistrz Barczewa p. Lech Nitkowski: 
dla pana Maciejewskiego: 
-spróbujemy przejść tą ścieżkę tak aby ludzie mogli się tam budować. Rada 
Miejska ma prawo procedować w tym co uchwaliła. 
 
Dla pani Haliny Bronka: 
-promocja wsi – zakupimy kamerę i to co dzieje się na wsiach będziemy państwu 
również prezentować; 
-treść moich sprawozdań – może państwo pozwolicie, że o jakości sprawozdań 
burmistrza będę ja decydował. Przyjmuję to aby nie powtarzać materiałów. 
Jeśli państwo uważacie, że mam od tego odejść to muszę porozmawiać o tym z 
przewodniczącym. Natomiast jeśli ktoś z państwa jest szczególnie zainteresowany 
ty co działo się w poszczególnych wydziałach to ja posiadam takie informacje i to 
jest do wglądu; 
-kapliczki – to nie jest włożone do budżetu na 2011r. One muszą być zrobione – 
tylko czy akurat teraz. To są dylematy tego typu, że prawa strona konta musi 
równać się lewej stronie. Muszę szukać pieniędzy i na dach w szkole podstawowej 
w Wipsowie i na kapliczki. Tez bym chciał, żeby kapliczki były zrobione. Mam 
prośbę dotrwajmy do półrocza a wówczas zobaczymy co z rozpoczętymi 
inwestycjami a wówczas siądziemy i spróbujemy zobaczyć co się da radę zrobić w 
drugim półroczu; 
-śmieci – Straż Miejska już jutro dostanie polecenie aby ustalili właścicieli tych 
terenów i należy to uprzątnąć; 
-uprawnienia członków rad nadzorczych Spółek – przewodniczący tych rad mają 
uprawnienia, reszta nie ma. Stan taki odziedziczyłem po Radzie 2002-2006; 
 
dla pana Michałowskiego: 
-ulica Traugutta – jest to obiekt zabytkowy. Można tam położyć warstwę asfaltu aby 
nie było słychać tam uderzeń przejeżdżających samochodów; 
-wykorzystanie płyt z ulicy Granicznej – jest to temat do zrealizowania; 
-teren wokół śmietników. Jeżeli śmietnik jest miejscem składowania nieczystości a 
firma, która je wywozi nie uprzątnie terenu przy śmietniku to Straż Miejska powinna  

 



nałożyć na firmę mandat; 
 
Dla pana Maciejewskiego: 
-droga powiatowa – zwróciłem się do dyrektor Powiatowej Służby Drogowej o 
likwidację przełomów i otrzymałem odpowiedź, że to będzie teraz  robione; 
 
Pan Dariusz Jasiński – zastępca burmistrza: 
-inwestycja na ulicy Orzeszkowej – postępowanie przetargowe będzie ogłoszone w 
miesiącu czerwcu a zakończenie inwestycji nastąpi w miesiącu sierpniu; 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-dla pana Moszczyńskiego – odpowiedzi w sprawie ulic w Łęgajnach udzielę na 
piśmie; 
 
Dla pana Bonusa: 
-na utwardzenie odcinka drogi za „13” musi być wykonany projekt. W tej chwili w 
grę wchodzi jedynie remont doraźny tego odcinka drogi; 
 
Dla pana Kopczyńskiego: 
-wodociągowanie Radost – będzie robione to co było zaplanowane w inwestycjach 
na 2011 rok; 
 
Dla pana Sobiczewskiego: 
-pomysłów 10 a realizacja może być taka na ile jest możliwe; 
-teren między 19a i 19b -  nie w tym roku i nie z tych pieniędzy. Tam robione będą 
chodniki; 
-Osiedle Słoneczne nr 4 – tam będzie robiona ta enklawa; 
-teren starego cmentarza – tam nie ma żadnego planu. Mamy go kosić i sprzątać i 
wyganiać tych, którzy tam nie powinni być; 
-ul.Pułaskiego i Zatorze – cały ten teren jest to mienie PKP. Zrobimy remanent 
własności przyległości; 
-sprzątanie po psach – Straż Miejska to egzekwuje; 
-plac przy Stokrotce – wystąpiliśmy do Starostwa w tej sprawie; 
-plac zabaw przy blokach 4-8-9 – pani dyrektor złożyła wniosek do projektu na 
wyposażenie placu zabaw, a póki co to ZBK naprawi sprzęt; 
-sprawa działalności ZEC – dopuściliśmy do takiej atmosfery, że nie będzie ZEC-u 
a czy będzie taniej to okaże się za parę lat . Musimy pamiętać, że nie przyjęliśmy 
żadnego planu uciepłowienia miasta. Nastąpił proces odłączania się Wspólnot o 
ZEC-u. To jest naturalne wygaszanie działalności tej Spółki; 
-rozliczanie opału ZEC – wszystkie Spółki składają sprawozdania ze swojej 
działalności i nie zauważyłem żadnych nieprawidłowości; 
-przyjmuję informację dotyczącą zapotrzebowania na dodatkowe kursy  busików i 
przekażę to do nowego rozkładu jazdy; 
 
Dla pana Komsty: 
-stan ulicy Orzeszkowej i Konopnickiej – musimy dokonać objazdu w terenie; 
-ulica Szczepańskiego ulica ta została pominięta w tamtym zadaniu. Projekt jest 
zrobiony. Jeśli to zadanie nie wejdzie do realizacji to musimy to utwardzić to tak 

 



abyści mogli suchą nogą dojść do domów; 
 
Do punktu 15. 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak – wnioskuję o nie odczytywanie uchwały 
 
Na sali obecnych jest 12 radnych. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana Ludwiniaka. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (12) podjęła: 
 
                                            U C H W A Ł Ę nr IX(68)2011 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Olsztyńskiemu z siedzibą w 
Olsztynie. 
 
Do punktu 16. 
 
Skargę i wyjaśnienia przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej pan Krzysztof Ludwiniak. 
 
Pani Halina Bronka – wnioskuję o nie odczytywanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 12 radnych. 
 
Wniosek pani Haliny Bronka przyjęty został przez Radę jednogłośnie. 
 
Rada Miejska  11 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym”  podjęła: 
 
                                          U C H W A Ł Ę nr IX(69)2011 
w sprawie rozpatrzenia skargi. 
 
Do punktu 17. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki przedstawił projekt uchwały w sprawie diet dla Sołtysów 
Gminy Barczewo, Przewodniczących Rad Osiedlowych. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Na sali obecnych jest 12 radnych. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (12)  podjęła: 
 
                                              U C H W A Ł Ę  nr IX(70)2011 
w sprawie diet dla Sołtysów Gminy Barczewo, Przewodniczących Rad Osiedlowych 
 
Do punktu 18. 
 

 



Wyjaśnienia do proponowanej zmiany budżetu przedstawiła pani Dorota 
Kondratowicz. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Jan Suliński – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana Sulińskiego. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (12)  podjęła: 
 
                                             U C H W A Ł Ę  nr  IX(71)2011 
w sprawie zmiany budżetu Gminy Barczewo na 2011r. 
 
Do punktu 19. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła Skarbnik Miasta pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pan Andrzej  Moszczyński – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Radni  jednogłośnie przyjęli wniosek pana Moszczyńskiego. 
 
Na sali obecnych jest 12 radnych. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie przyjęła wniosek pana Moszczyńskiego. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (12)  podjęła: 
 
                                             U C H W A Ł Ę  nr IX(72)2011 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2011-
2014. 
 
Do punktu 20. 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010r przedstawiła Skarbnik Miasta pani 
Dorota Kondratowicz: 
 
Sprawozdanie finansowe przedstawił Burmistrz Barczewa pan Lech Jan Nitkowski. 
 
Pan Nitkowski powiedział między innymi: 
-2010r był rokiem przełomowym w naszej Gminie. To Rada Miejska postanowiła, że 
przystępujemy do wielu inwestycji i przeznaczyła na ten cel środki finansowe. 
Nauczyliśmy się występować o środki pozabudżetowe. Nauczyliśmy się też je 
wykorzystywać. Niestety przy takiej ilości mieszkańców miasta i gminy istnieje coś 
co nam niestety umyka – jest to, podobnie jak w innych Gminach – podatek od 
osób fizycznych. Stwierdić muszę, że rok 2010 można uznać za udany rok. 
 
-Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie przedłożonego 

 



przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Barczewie wniosku w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Barczewa absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
2010rok wyrażone w Uchwale nr RIO.VIII-0120-312/11 przedstawił Przewodniczący  
Rady Miejskiej w Barczewie pan Zbigniew Chlubicki. 
 
-Informację o stanie mienia Gminy Barczewo przedstawił pan Lech Jan Nitkowski – 
Burmistrz Barczewa. 
 
-Pan Krzysztof Ludwiniak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Barczewie przedstawił  w n i o s e k  Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Barczewie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Barczewa za rok 2010 z tytułu 
wykonania budżetu gminy Barczewo za 2010 rok. 
 
-Pan Zbigniew Chlubicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie odczytał 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania  budżetu za 2010r. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła: 
 
                                            U C H W A Ł Ę  nr IX(73)2011 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdanie z 
wykonania budżetu Gminy Barczewo za 2010r. 
 
-Pan Zbigniew Chlubicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie odczytał 
projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Barczewa absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2010 rok. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła: 
 
                                            U C H W A Ł Ę  nr  IX(74)2011 
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Barczewa absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2010r. 
 
Pan Lech Jan Nitkowski – Burmistrz Barczewa – podziękował pani Skarbnik oraz 
Radzie Miejskiej w Barczewie. 
 
Do punktu 21. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – wpłynął wniosek o ustalenie nowych taryf na wodę i 
nieczystości. 
 
Pan Jan Suliński – wnioskuję o nie wprowadzanie tego punktu do porządku obrad 
dzisiejszej sesji. 
 
Pan Zbigiew Chlubicki – kto z państwa jest za tym aby nie wprowadzać tego do 
dzisiejszego porządku obrad? 
 
„Za” wnioskiem o nie wprowadzanie do porządku obrad głosowało 7 osób; 

 



„przeciw” temu wnioskowi była jedna osoba 
„wstrzymujących” - 4 głosy. 
 
Wniosek o nowe taryfy na wodę i ścieki nie został wprowadzony do porządku obrad 
 
Sprawy różne i wolne wnioski: 
 
Pani Halina Bronka – czy można wprowadzić z powrotem podatek od psów a za 
uzyskane pieniądze zakupić śmietniki i wyposażenie do usuwania nieczystości po 
psach? 
 
- co się stało z pracami regulacji rzeki Kiermas? 
-czy będzie wypłacone odszkodowanie dla pana Janickiego? 
 
- prośba abyśmy otrzymali informację na temat jaki był majątek, który otrzymały 
nasze Spółki w momencie jak były tworzone, co było dane poszczególnym Spółkom 
przez te siedem lat jak istnieją, w jakiej wysokości Spółki zaciągnęły kredyty oraz 
jaka jest kondycja obecnie poszczególnych Spółek. Taki bilans strat i zysków. 
 
Pani Alina Jakończuk: 
-mieszkańcy bloku nr 4 proszą o ustawienie ławek przy placu zabaw. 
 
Pan Lech Nitkowski – nie lubiE publikanctwa. Co Spółki dostały przez siedem lat 
istnienia? Jak były tworzone nikt nie myślał o tym, że trzeba będzie dla każdej z 
tych Spółek zatrudnić 3 prezesów, 3 księgowych, 3 radców prawnych itd. 
Sprawdzanie tego ile kto dostał jest nie w porządku. Ta atmosfera wokół Spółek jest 
zła. Aby wracać w tej chwili do historii – ja na to się nie piszę. Przez 4 lata robiłem 
dokładne sprawdzanie tych Spółek. W przypadku łamania prawa wszystko znalazło 
swoją drogę. Możecie państwo domagać się informacji ale proszę nie tworzyć 
atmosfery niegospodarności, podejrzeń i niedowierzania. 
 
Pani Halina Bronka – nie ja zleciłam kontrolę w Spółce ZEC. Powinnam w tej chwili 
poczuć się urażoną. Uważam, ze powinnam czuć się dumna z tego, że Spółki 
powiększyły swój majątek. Przez te siedem lat zadziało się wiele i to wiele dobrego. 
 
Pan Andrzej Moszczyński odczytał list PiS, w którym zwracają się z prośbą do 
samorządów o podjęcie uchwał, które spowodowałyby poparcie inicjatywy polskiej 
w sprawie wyrównania dopłat unijnych dla polskich rolników w trakcie sprawowania 
przez Polskę Prezydencji w UE. 
 
Pan Andrzej Moszczyński – wnioskuję o zajęcie się tą sprawą w miesiącu czerwcu 
2011r. 
 
Wniosek został przyjęty przez Radę jednogłośnie (na sali obecnych jest 12 
radnych). 
 
Rada udzieliła głosu panu Sobieraj z ulicy Nadrzecznej. 
 

 



Pan Sobieraj: 
-jak z naszej kotłowni odeszła Spółka ZEC to zostawili żużel, który leży do dziś. Nikt 
go nie chce uprzątnąć; 
-przy naszym bloku nie ma chodnika, jesteśmy ciągle zalewani; 
 
Pan Lech Nitkowski – żużel państwo zasypaliście własnymi śmieciami i dlatego 
teraz nie wiadomo kto to ma uprzątnąć. Jeżeli chodzi o zalewanie to już dziś 
mówiłem, że będzie wkrótce robiona instalacja, która odprowadzi wodę z 
ul.Warmińskiej i Nadrzecznej. 
 
Pani Mirosława Jasińska (odpowiedzi): 
-w tym roku powiat nie przewiduje sprzedaży działek; 
-23 maja br Powiat ogłosił przetarg, który wygrała firma Sztrabach i to oni będą 
remontowali drogi; 
-plac zabaw przy „4” - ja nie miałam uwag, że tam jest  za mało zabawek. Ten plac 
jest jednym z lepszych. Świeżo jesteśmy po przeprowadzonych kontrolach na 
placach zabaw; 
 
Pan Lech Nitkowski – jeżeli chodzi o przerwane prace na rzece. Ogłoszono drugi 
przetarg i nie odstąpiono od przebudowy rzeki. 
 
Pani Mirosława Jasińska : 
-o odszkodowaniu dla pana Janickiego nic się nie mówi  w Powiecie. 
 
Do punktu 22. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – w związku ze zrealizowaniem porządku obrad zamykam 
IX/2011 sesję Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Protokółowała: 
B.Kwapis                                                                     Przewodniczący 
                                                                                    Rady Miejskiej w Barczewie 
                                                                                    Zbigniew Chlubicki  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


